
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 22. Maj 
2024 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.00  
 

Tilstede:  
 
Fraværende: Jane, Anette og Rikke 

Spisning mellem 
17 – 17.15 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat:  
JN 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  
g) Orientering i øvrigt  

 

C) Der er slået en stilling op på skolen. 
Der er samtaler mandag d. 27/5. 
Der orienteres om skolens økonomi. 
D) Deltagelse ved ansættelsessamtaler. 
Bestyrelsen er blevet tilbudt at deltage i 
samtalerne.  
E) Der orienteres om økonomien i 
skolens SFO. 
G) Der har været sidste skoledag for 9. 
klasserne, dagen er forløbet godt på 
skolen.  
Der arbejdes i øjeblikket på 4-
skoledagen, dagen bliver afholdt d. 4/6. 
Der er 5. klasserne der kommer til 
Videbæk Skole. 
Der er fra skolens side, fokus på 
matematikfagsproget i øjeblikket. Der 
bliver et kursus for alle skolens 
matematiklærere (også de andre i 4-
skole samarbejdet) i brug af fagsproget. 
Kursusdagen bliver d. 7/8. 
Der starter eksamen for vores 9. klasser 
i den kommende uge.  
Skolen afholder dimension for 9. 
klasserne d. 25/6, kl. 16:30-18:30. 

Punkt 2 Dialog om betaling for 
”lejrskole”/”studieture”. 

Henvendelse til skolebestyrelsen 
angående betaling for studieture mm.  
Der orienteres om hvordan det forgår på 
skolen i øjeblikket.  
Bestyrelsen bakker op om den måde det 
fungerer i øjeblikket. Bestyrelsen 
opfordrer til, at klasserne gør mere for, 
at tjene penge til studieturene.  
Der er forslag om, at der laves en 
”trivselshåndbog”, som udleveres 
allerede i 0. klasse. Håndbogen skal 
indeholde begrundelser for studieturene. 

Tovholder  MM  



 

Punkt  Valg til 

bestyrelsen/status plus 
klargøring 

 
Nye kandidater? 

Kandidater: Mikkel Fogh, Majbritt Lauge 
og Martina Junker Astrup 
Hvad skal der gøres her fra? – hvilke 
ønsker har bestyrelsen?  
Der skal gerne findes en kandidat mere.  
 
Bestyrelsen vil gerne at der arbejdes på 
et internat, særligt når der har været 
udskiftning i bestyrelsen. Internatet skal 
gerne placeres i skoleårets opstart. 

Punkt 3 Internat for personalet Beretning om punkter fra internatet samt 
dialog om fagdage. 
Bestyrelsen orienteres om det internat, 
personalet har været på. Det var en 
rigtig god tur, som personalet har haft 
meget ud af.  
Personalet har arbejdet med 
opgavebeskrivelser, udsmykning af 
afdelingerne, skolens struktur og 
organisering og fagdage. 

Tovholder MM/FN/KSJ   

Punkt 4 Henvendelse fra pressen Der har været en henvendelse fra 
pressen. Skolelederen tager 

kontakt til med der har kontaktet 
os.  

Tovholder MM  
Punkt 5 Evt.  

 

 


